

Date: 5 August 2024

Disclosures and Compliance Section

Market Operations and Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

PO Box 54500

Abu Dhabi, UAE

التاريخ: 5 أغسطس 2024

قسم الإفصاح والامتثال

قسم عمليات السوق والمراقبة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص.ب 54500

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة،

Notification regarding the Written Resolutions issued by Presight AI Holding PLC Board of Directors on 5 August 2024

إخطار بخصوص القرارات بالتمرير الصادرة عن مجلس إدارة شركة بريسايت ايه اي هولدينغ بي ال سي بتاريخ 5 أغسطس 2024

Please be informed that the Board of Directors of Presight AI Holding PLC ("Company") has adopted written resolutions by circulation on 5 August 2024 for the following:

يرجى الإحاطة بالعلم أن مجلس إدارة شركة بريسايت ايه اي هولدينغ بي ال سي ("الشركة") قد أصدر قرارات بالتمرير اليوم الموافق 5 أغسطس 2024 على النحو التالي:

1. Approved the Company's financial statements for the six-month period ended on June 30, 2024.
2. Appointed Mr. Charles Thomas Kelly as Secretary of the Board of Directors of the Company.
3. Other general business matters.

1. الموافقة على البيانات المالية للشركة عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024.
2. تعيين السيد/ تشارلز توماس كيلي كأمين سر مجلس إدارة الشركة.
3. اتخاذ قرارات أخرى تخص أعمال الشركة الاعتيادية.

وتقبلوا بوافر الاحترام،

Yours sincerely,

Name: Mr. Thana Pramotedham

Title: Chief Executive Officer

الاسم: ثاني براموتدهام

المنصب: الرئيس التنفيذي



[Company Stamp]

Copy to: Securities and Commodities Authority

تقدم نسخة إلى هيئة الأوراق